
Leden: Dhr. Ernens (Vz), Mevr. van Velsen (secr.), Mevr. Beckers, Mevr. Schouteten, Dhr. Muijs, 
Dhr. Vinken, Mevr. van Houtem, Mevr. Leunissen 
Aanwezig gemeente: Mevr. Voorjans, Dhr. Geuskens, Dhr. Dautzenberg, Mevr. Tillmanns, Dhr. 
Zeguers, Dhr. Coenen en Mevr. Bovens 

1.  Opening en mededelingen 

De voorzitter heet alle gasten welkom en wenst eenieder een gezond en gelukkig 2023.  

Mevr. Bovens en Mevr. Tillmanns stellen zich voor en geven een presentatie met uitleg 
m.b.t. de Burgerij. Met de nadruk op wat de Burgerij binnen gemeente Voerendaal 
betekent in het tegengaan van eenzaamheid van de inwoners. 

2.  • Vaststellen agenda, agenda ongewijzigd vastgesteld 

• Vaststellen notulen 12-12-2022, notulen ongewijzigd vastgesteld 

Actielijst  
Actie 1 flyer oppakken samen met de gemeente (burgerij) communicatieplan, Dhr. 
Ernens bespreekt dit met Mevr. Tillmanns. 
 

3.  Ingekomen stukken: 
1. Opzet visie SD 2023 (agendapunt 4) 
2. Antwoord uitvraag PPP (TK). Inhoudelijk is het standpunt van het MPV niet 

veranderd, het MPV ziet geen toegevoegde waarde, omdat de voorzitter alle 
informatie ook krijgt op het voorzittersoverleg. De vraag is als PPP wel voorgezet 
wordt of het MPV alsnog aanhaakt, het standpunt van het MPV blijft hetzelfde, we 
haken niet aan. 

3. Raadsinformatiebrief inzake 1e halfjaarrapportage 2022 JENS 
Dhr. Vinken en Mevr. Schouteten maken zich enorme zorgen n.a.v krantenberichten 
m.b.t. Xonar. Het grootste zorgpunt benoemd door JENS tijdens de bijeenkomst 
met gemeente Voerendaal en het MPV, is niet de inhoud van de krantenberichten. 
De krantenberichten zijn ook bestuurlijk in het verkeerde keelgat geschoten. Dit is 
iets tussen JENS en Xonar, waar de gemeente geen invloed op uit kan (wil) 
oefenen. Stel dat Xonar daadwerkelijk afhaakt dan geeft JENS aan dat zij de zorg 
die geleverd moet worden wel kan leveren, misschien met andere partners. Hoe het 
zich gaat ontwikkelen is ook voor wethouder niet duidelijk. 
Hoe kan het dat een bedrijf een aanbesteding aanvaard die daarna een molensteen 
blijkt te zijn. Heeft gemeente Voerendaal daar aan de voorkant geen grotere 
verantwoording in? Breed zuid Limburg is er kritiek dat dit is gepubliceerd in de 
media, zonder dat de gemeente hiervan op de hoogte is. Afgelopen jaren (20/21) 
heeft gemeente Voerendaal ook geld bijgegeven aan JENS, omdat (zorg)aantallen 
hoger blijken te zijn als van tevoren aanbesteed. Als Xonar om zou vallen maakt het 
MPV zich zorgen over de continuïteit van de zorg. Er zal een oplossing komen, zij 
het in een aangepaste vorm. Er is niemand bij gebaat bij het omvallen van Xonar.   

4. Xonar, zie opmerkingen vorige agendapunt. 
 

4.  Advies aanvraag gemeente: 
Brainstorm sociaal domein 2023 in Voerendaal  
Dhr. Zeguers heeft het MPV gevraagd om mee te denken aan de voorkant van het 
beleid voor de Visie sociaal domein.   

Notulen 
MPV/ Maatschappelijk Platform Voerendaal 

Maandag 09-01-2023 
Gemeentehuis Voerendaal 

19.30 uur tot 21.30 uur 



Dhr. Zeguers heeft het MPV een globale opzet van de visie gestuurd. Deze visie moet, 
net als de vorige van 2013, ook 10 jaar (maximaal) meegaan.  
De visie moet niet te lang worden, niet zo lijvig als de visie van 2013, advies is om in te 
krimpen. Veel van de genoemde kernwaarden in de globale opzet overlappen elkaar, 
ga terug naar max 5 (nog liever 3). 
De toelichting van Dhr. Zeguers is anders dan wat in de globale opzet staat. 
Bijvoorbeeld preventie, huisvesting en woonvormen staat er niet in maar heeft Dhr. 
Zeguers wel genoemd.  
Jeugd moet benoemd worden, maar niet alle groepen apart benoemen.  
Deze visie is alleen van gemeente Voerendaal, hierin werkt de gemeente niet samen 
met Parkstad of andere buurgemeenten, omdat elke gemeente een andere 
cultuur/andere inwoners heeft.  
Voor wie is deze visie? Deze visie is voor de ambtenaar uitgangspunt om beleid te 
maken en voor de uitvoeringsinstantie om het uit te voeren. Dhr. Zeguers komt terug 
met een concept visie over ongeveer 2 maanden. 
 
Op dit moment is de woonvisie al ver gevorderd, alle gemeentes Parkstad werken 
daaraan samen en iedere gemeente maakt een lokale toevoeging. En daar zit ook een 
stukje zorgvisie in, zodra Mevr. Voorjans een concept heeft laat ze deze het MPV 
toekomen. 

 
5.  Informatief en (ongevraagd) advies: 

Geen. 
 

6.  Hoe kan het MPV de agenda van de gemeente actief volgen? 
Zie link onderaan de pagina, wat kan het MPV bijdragen? Mevr. Voorjans zal 
zorgdragen voor een nieuwe link van de nieuwe agenda. 
 

7.  Vaste agendapunten 
1. Positieve Gezondheid, geen meldingen. 
2. Werk-/ activiteitenplan MPV, geen meldingen 
3. Terugkoppelingen werkgroepen; geen werkgroepen bezocht 
4. Actuele stand van zaken m.b.t. Oekraïense vluchtelingen; het aantal is gedaald, 

sommige inwoners zijn elders gehuisvest.  
 

8.  Rondvraag  

• In het nieuws was dat het antidiscriminatiebeleid niet in alle gemeentes goed 
geregeld is, hoe is dat in gemeente Voerendaal; er is geen gemeentelijk 
antidiscriminatiebeleid, maar een Limburgs gemeenschappelijke regeling 
antidiscriminatie voorziening (ADVR). Daar kan een melding gedaan worden, 
deze melding wordt onderzocht (hoor- en wederhoor). Er is een wettelijke 
formulering die moet voldoen aan de melding die gedaan wordt. Daarna wordt 
(indien nodig) actie ondernomen door het ADVR. 
Anderzijds zijn er situaties met bijvoorbeeld een gezin, dat vele meldingen doet, 
waar ook actie op wordt genomen. Vanuit het idee van inclusie en vanuit 
antidiscriminatie voorziening gaat de gemeente een training afnemen voor de 
vrijwilligers in de Burgerij. Er is 1 keer per jaar overleg met de directeur van 
deze voorziening en de gemeenten ontvangen jaarlijks een rapportage. Er is 
een brede ondersteuning vanuit de voorziening, met voorbeelden voor 
communicatie, etc. 

• Volgend overleg op de agenda; huisvesten van statushouders, taakstelling 
wordt verhoogd.  (Arlan Dautzenberg) 



• Er zijn klachten over de BSO, van ouders die niet tevreden zijn over de 
begeleiding die gegeven wordt. Waar kun je klachten hierover kwijt? Als eerste 
bij de BSO zelf natuurlijk, daar zijn klachtenfunctionarissen.  

• Is er nog ontwikkeling over Skaeve Huse? De aanbesteding is uitgezet voor de 
aankoop van de 2 huizen incl. de grondwerken etc. Er is niet op ingeschreven, 
de aangeschreven bedrijven zijn niet bereid gevonden. Nu is het opgeknipt in 2 
aanbestedingen enerzijds de huisjes, anderzijds de grondwerken. Er zijn 
offertes opgevraagd voor het gereedmaken van het perceel.  

• De gemeente heeft geen mantelzorg compliment, maar een middag 
georganiseerd. Alle bij Cisop geregistreerde mantelzorgers hebben een brief 
ontvangen met een uitnodiging. De opkomst was erg laag. Een van de redenen 
kan zijn dat mensen nog voorzichtig zijn met grote bijeenkomsten i.v.m. Corona 
risico’s. 

• Is er nog informatie over de vergoeding die leden van het MPV krijgen. De 
gemeentelijke medewerker heeft nog geen tijd gehad om het uit te zoeken. 
Voordat de medewerker dit moet doorgeven aan de belasting gaat de 
medewerker dit uitzoeken. 

• Jongeren in Voerendaal van 8 tot 18 jaar die iets bijzonders doen/gedaan 
hebben kunnen worden genomineerd en de gemeente beloont dit met een 
jeugdlintje. Er zijn 7 kinderen op 24-01 uitgenodigd in het gemeentehuis waar 
aandacht besteed wordt aan het kind. Iedere inwoner kan een kind aandragen 
voor dit lintje. Dit is gecommuniceerd via website/facebook/een van de 
weekbladen. De leeftijd is van 6 tot 18 jaar. 

• Er is een jongerenraad (5 personen tussen 10 en 20 jaar) geformeerd, die vanaf 
2023 in werking treedt. Het resultaat kan in dit overleg terugkomen. 
 

Volgend overleg: maandag 06-02-2023 
 
Harald Ernens, voorzitter MPV 
Angelique van Velsen, secretaris MPV 
 
https://www.voerendaal.nl/_Resources/Persistent/0/6/b/7/06b7e15d1d48c034d9bf55492de9056df6b6

a783/VOERENDAAL%20BEGROTING%202021-2014%20%28A4%29-def.pdf  

 

 


